
Pöytäkirja 3/2022

STAABI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 28.1.2022 klo 19:00

Paikka: Zoom

Paikalla: Julia Malvikko
Elina Reims
Ella Miettinen
Emilia Valkeejärvi
Ada Siikaluoma
Tatu Heiskanen
Ella Lavaste
Aleksi Tammilehto
Emilia Saalasti
Helmi Ylitalo
Hanna Vähävuori

1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin ajassa 19:00.

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä tarvittaessa kahden

ääntenlaskijan valinta

Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Julia Malvikko, sihteeriksi Ella Miettinen ja
pöytäkirjantarkastajiksi Emilia Saalasti ja Aleksi Tammilehto.

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen

Lisätään kohdaksi 19 Hallitus- ja toimihenkilövaatteet ja kohdaksi 20 MobilePay:n käyttöönotto.
Loput kohdat numeroidaan juoksevasti.

5. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus

Kokouksessa ei ole paikalla hallituksen ulkopuolisia jäseniä.

6. Ilmoitusasiat: kuulumiskierros

Valmennuskurssin opettajan haku avataan 31.1.

Projektitiimi tapasi 27.1.
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23.1. viestintävastaava ja yhdenvertaisuusvastaava keskustelivat yhdenvertaisuusviestinnästä ja
tukihenkilörekrytoinnin viestinnästä.

Hallintotieteilijäpäivät siirrettiin 8.–10.4.

Tukihenkilörekrytointia suunniteltu aloitettavaksi 21.2. alkaen kahden viikon ajalle.

Kolmiotiimi kokousti 24.1.

Ensimmäinen Instagram-koonti hallituksen kokouksesta julkaistu, ja se sai positiivisen
vastaanoton.

Hallituksen Instagram-esittelyt ovat nyt valmiit ja toimihenkilöiden esittelyt alkavat 7.2.

Staabin Instagramiin lisättiin linkkipuu, josta löytyvät kaikki tärkeät linkit.

1.2. pidettiin kokous Kide.appin kanssa Kide.app-sopimuksesta.

Vastattiin Instagramissa haasteeseen Akateemisen luovuttamisen MM-kisoista.

18.1. oli  vuosijuhlien Instagram-päivä ja fuksitiimin rekry alkoi.

19.1. vuosijuhlatoimikunta kokousti.

20.1. kopo tapasi koulutusasiantuntijan ja opettajatuutoreiden kanssa. Keskustelua yleisesti
opiskelijoiden hyvinvoinnista korona-aikana. Tuotiin esiin huoli matalasta opintopistekertymästä
ja vähäisistä kurssi-ilmoittautumisista.

24.1. blogissa on julkaistu teksti tuutorhausta.

24.1. kopotiimi kokousti.

24.1. puheenjohtaja ja kopo ottivat osaa kollegioon.

26.1. vuosijuhlalipunmyynti alkoi.

27.1. kopo tapasi tiedekunnan muita kopo- ja opintovastaavia.

28.1. kopo tapasi koulutusasiantuntijan ja opettajatuutoreiden kanssa. Keskusteltiin erityisesti
opiskelijoiden suorituspaineista.

Puheenjohtaja, varapuheenjohtaja ja talousvastaava kävivät pankissa 18.1.

Hallitus valokuvattiin 20.1. ja toimihenkilöt 24.1.

Hallitusten ja toimihenkilöiden kahdenväliset keskustelut on aloitettu.

Puheenjohtaja tapasi TREYn järjestökummin Aatu Korhosen 27.1.

Projektivastaava, talousvastaava ja suurtapahtumatoimari tapasivat 18.1. ja keskustelivat
valmennuskurssin ja suurtapahtuman budjeteista.

Johto ry, tiedekunnan tapahtumavastaavat ja tapahtumavastaava tapasivat 28.1.

Boolimafia tapasi 27.1.

Wapun tapahtumia on suunniteltu ja viestintäkalenteria täytetty Wapun osalta.
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Tour De Manse alkanut ja passeja on haettu toimistolta paljon.

Ostettiin muovitaskuja 14 eurolla.

Kymppitonnia ideoitiin 28.1. boolimafian jäsenen kanssa.

Tuutorhaku aukesi 24.1. ja on auki 7.2. asti.

Tuutorvastaava otti osaa tuutorvastaavakoulutukseen 20.1.

Tuutorvastaava otti osaa HOVIn tapaamiseen 26.1.

20.1. järjestettiin hankifutis.

Ensimmäinen pullapäivä järjestettiin 19.1.

Boomi vs Staabi NHL-turnaus järjestettiin 25.1.

7. Talousasiat

Talousvastaava käsitteli talousasiat. Likviditeettiä on tarpeeksi yhdistyksen toiminnan
jatkamiseksi. Varaston vuokrasopimusta jatkettiin. Vuoden 2021 tilinpäätökseen liittyviä asioita
käyty läpi viime vuoden talousvastaavan kanssa.

8. Leveämpi vuosijuhlanauha

Esitys: Budjetoidaan hallitusnauhan tilaukseen 220 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

9. Domainhotellin laskun maksaminen

Esitys: Budjetoidaan 120 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

10. Valmennuskurssin somemainosten budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 200 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

11. Varaston helmikuun vuokran maksaminen

Esitys: Budjetoidaan 105 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

12. Kymppitonnin palkintojen budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 60 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

13. Stenvallin lahjan valitseminen

Päätetään muistaa professori Jari Stenvallia Nyyti ry:n 20 euron lahjoituksella.

14. Toimiston ystävänpäivä
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Esitys: Budjetoidaan 40 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

15. Kuvat.fi -palvelun vuosilisenssin maksaminen

Esitys: Budjetoidaan 115 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

16. Tukihenkilörekrytoinnin aloittaminen

Esitys: Aloitetaan tukihenkilörekrytointi 21.2-7.3.2022.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

17. Staabin talviretki

Esitys: Budjetoidaan 50 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

18. Haalaritiimihaku

Esitys: Avataan haalaritiimihaku ajalle 15.2.-1.3.2022.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

19. Hallitus- ja toimihenkilövaatteet

Esitys: Budjetoidaan t-paitoihin ja collegeihin 975 euroa. Staabi tulee subventoimaan hinnasta
490 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

20. MobilePay:n käyttöönotto

Päätetään ottaa MobilePay käyttöön ja valtuutetaan talousvastaava Aleksi Tammilehto tekemään
käyttöönotto.

21. Muut esille tulevat asiat

Hanna Vähävuori saapui ajassa 20:15. Myönnetään hänelle läsnäolo- ja puheoikeus.

Keskusteltiin vuosijuhlista ja niiden järjestämisestä. Käytiin läpi mahdollisia skenaarioita
vuosijuhlien suhteen.

Hanna Vähävuori poistui ajassa 20:31.

Tapahtumavastaava kertoi Wapun päivämääristä ja aikataulusta.

Keskusteltiin Hallinnoijat ry:n kanssa mahdollisesti järjestettävistä yhteissitseistä.

Keskusteltiin pääainejärjestöjen kanssa mahdollisesti järjestettävistä sitseistä, niin budjetista,
toimihenkilöiden mukaanottamisesta ja tilasta.

Sovitaan, että järjestetään 18.2. tuutorivalintailtakoulu.
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Keskusteltiin uudelleenkäytettävien suodatinpussien käytöstä toimistolla.

Keskusteltiin Staabin Instagram seurattavien tilanteesta.

22. Seuraava hallituksen kokous

Seuraava hallituksen kokous järjestetään torstaina 3.2.2022 klo 16.

23. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 20:59.

_________________________________ _________________________________

Puheenjohtaja Sihteeri

Julia Malvikko Ella Miettinen

_________________________________ _________________________________

Pöytäkirjan tarkastaja Pöytäkirjan tarkastaja

Emilia Saalasti Aleksi Tammilehto

5


